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MIJMERING 
Eenheidservaring 

 
Dag lieve mensen, 

 

Deze ontmoeting in eenheid heb ik ervaren ruim 2 jaar na mijn open hart operatie in 2003. Die open hart 
operatie maakte een einde aan een 7 jaar durende geestelijke en lichamelijke beproeving met steeds weer 

terugkerende periodes in de medische molen, waarbij medicatie, katheterisaties en/of dotteren te vaak 
geen adequate oplossing boden. Vanwege deze slepende problematiek was ik al volledig (betaalbaar) 
arbeidsongeschikt en maakte ik regelmatig lange wandelingen langs de pier van de haven van Delfzijl, 

waar ik toen nog woonde. Deze pier is helaas niet meer toegankelijk voor het publiek en is een permanente 
staanplaats geworden van vele windturbines. Na een onvergetelijke wandeling heb ik mijn ervaringen als 

volgt woord gegeven. 
 

DE ONTMOETING 
De ochtend is vol kracht, 

messcherp omlijnde wolken drijven in volle harmonie 
langs schaduwen van de nacht. 

Licht en donker in een uniek decor tegen het oneindige blauw. 
 

Ik loop achter de dijk, 
naast het leeggelopen wad, over het onberoerde zand. 

Ontelbare korreltjes slib, zijn door een onzichtbare hand, 
neergevlijd in de mooiste road - to - heaven. 

 
Bestraald door broeder zon 

wordt een uniek samenspel tot leven gewekt tussen 
slib, waterdruppeltjes en zonlicht. 

Een ongekende glinstering herschept een nieuw licht, zoals eens in de beginne. 
 

Zoals eens in de beginne, wordt ook mijn oorsprong geraakt. 
Als de snaren van mijn ziel worden beroerd, komen de klanken. 

Aarzelend begin ik te zingen: OM NAMO NARAYANAYA 
uit eerbied voor het (goddelijke) universele mysterie. 

 
Deze eeuwenoude mantra blijft zich in mij herhalen, 

voller, krachtiger en bewuster. 
De stilte is hoorbaar, ruimte is grenzeloos en 

in de unieke schittering worden ziel en zinnen één. 
 

Plotsklaps schrik ik ‘wakker’, 
golven rollen over de road - to - heaven, de wind strijkt door mijn haren en 

de ontelbare slibdeeltjes bewegen door het water. 
De ban gebroken: water-wende. 
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Bedremmeld loop ik verder, 
breng ik zingend mijn eerbied voor het goddelijk tot uiting. 

Bewust in het hier en nu worden de golven hoger, 
streelt de wind intenser en zingt mijn ziel uitbundiger. 

 
Alles komt tezamen aan het einde van de pier 

en met witte koppen op de golven en oneindig veel plezier 
weet ik amen, amen, amen, het goddelijke en ik: 

wij zingen samen. 
 

Verwonderd groet ik de vier windstreken. 
Het noorden: ik accepteer alles wat het leven mij aanbiedt, 

het oosten: ik ben dankbaar voor alles, 
het zuiden: ik laat los en ga met de stroom van het leven mee, 

het westen: ik vertrouw erop dat alles wat er gebeurt, uiteindelijk het beste is voor mij. 
 

Knielend in het zand deel ik het ultieme gebed: 
Het onze Vader/Moeder. 

7 augustus 2005 
 

 
HAVEN DELFZIJL ANNO 2024 MET RECHTSBOVEN DE WINDMOLENS OP DE PIER 

 

Met harte groet, 
Vrede en alle Goeds, 

Johannes Meijer 
johannesmeijer1@gmail.com 

 

 
 

 

Parel 
Licht 

 
In het begin voor het begin was de leegte. 

Uit de Leegte kwam het Licht. 

Het Licht werd Liefde genoemd en het was Goed. 

Alle dingen komen voort uit het Licht, zullen terugkeren naar het Licht, 
en kunnen zich koesteren in het Licht. 

Licht is Liefde en Liefde is alles-verhelderend. 

Maar laten we beginnen op de weg naar het weten dat WIJ HET LICHT ZIJN. 

     Lauren O. Thyme, 1971 
(uit het boek “De Lemuriaanse manier, uw essentiële natuur herinneren”) 
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Relaties 
Lezing door Lia Ouendag op woensdag 13 november 2024 in Zalencentrum Hingstman te Zeijen. 
Aanvang 19:30 uur. U hoeft voor deze lezing niet te reserveren. 

We raken niet uitgepraat over de liefde op Aarde. 

De liefde is onze motor. De liefde betekent alles. 
Relaties zijn onze verbindingen met de wereld. 

Relaties zijn op zielsniveau langlopende contrac-
ten waarbij we elkaar als zielsverwanten bijstaan, 

leven na leven. 
 

Maar op welke frequentie gaan we met de liefde 

om? Hoe ziet de relatie van de toekomst eruit en 
kunnen we onszelf hier al aan overgeven? Durven 

we echte liefde wel te ontvangen? 
 

Als astroloog kan ik het collectieve groeiproces in 

relaties duiden door de huidige planeetstanden. 
Graag deel ik deze universele lichtpuntjes en prik-

kel ik de aanwezigen ons hart verder te openen. 
 

Lia schrijft: Vanaf mijn vijftiende leg ik horoscopen 
uit. Ik heb inmiddels meer dan 2.400 horoscopen 

uitgelegd. Bij ieder consult ben ik weer onder de 

indruk van de synchroniciteit en grote verbanden. 
Het leven is zo bijzonder goed geregisseerd. Da-

gelijks blijf ik verwonderd over de invloed van na-
tuurkrachten en de ontwikkelingsweg van de mens 

hier op Aarde. 

Ik laat mij graag inspireren door astronomie, na-

tuurvolkeren en de vele reizen op Aarde. Ik heb 
verschillende opleidingen gevolgd op het gebied 

van astrologie, hart-werk, voeding, healing en 
boeddhisme. 

Sinds 2011 ben ik fulltime 
professioneel Astroloog en 

heb ik mijn eigen praktijk. 

Het is mijn levenswerk ge-
worden. De kosmische ken-

nis is universeel en de taal 
van het hart. In verbinding 

met natuurkrachten en mijn 

grote liefde voor het univer-
sum, houd ik rekening met de actuele energie van 

planeten. Ook planeetinvloeden dienen in de tijd 
anders geduid te worden. De dagelijkse verdie-

ping in de astronomische en universele bewegin-
gen laten mij de grote verbanden zien in ons 

Aardse, praktische leven. 

Ik blijf mij voortdurend ontwikkelen door te leren, 
luisteren, lezen en beleven. 

 
Lia’s website: www.liaouendag.com 

 

 
 

 

Ons (buiten)aards examen, de kosmos ontsluiten in onszelf. 
Verslag van de lezing door Ilse Wanten op woensdag 9 oktober in Zaal Hingstman te Zeijen.

De eerste keer dat Ilse zich bewust was van de 

aanwezigheid van bovenaardse wezens was toen 
ze nog in haar wiegje lag. In de loop der jaren werd 

voor haar de sluier tussen deze wereld en de he-
melse wezens steeds dunner. Ze stonden als het 

ware achter haar ouders en hielden liefdevol een 

oogje in het zeil. Zij beschouwde hen gewoon als 
haar familie van licht. 

Vanaf een jaar of vijf was voor Ilse de tijd aange-
broken om hen te gaan ontmoeten in hun wereld 

van licht. Voor zij in dit leven incarneerde, had Ilse 

al afspraken gemaakt met deze lichtwezens over 
hoe ze met hen in contact zou kunnen komen. ’s 

Nachts kreeg zij ademhalingsoefeningen als voor-
bereiding op de latere uittredingen. Schitterende 

vergezichten kwamen tot leven, in de meest bril-
jante kleuren. 

 

Vanavond gaat de lezing over onze buitenaardse 
verbintenis, die in deze hectische tijden allang niet 

meer vanzelfsprekend is, maar dat wel zou moeten 
zijn. Door een verhoogde mate van bewustzijn wor-

den langzaam de sluiers tussen deze wereld en de 

kosmos steeds dunner. 
Het tijdperk van de Waterman, het tijdperk van de 

Waarheid, is nu echt aangebroken en we worden 
steeds meer herinnerd aan onze gezamenlijke 

opdracht: het doel van het leven op deze planeet, 

in de vorm van samenwerking en het ontwikkelen 
van het hogere eenheidsbewustzijn. 

Hier volgt een verwijzing naar Elena Danaan, die 
als kind werd ontvoerd door aliens en later in con-

tact kwam met Val Thor, een afgezand van de Ga-

lactische Federatie. In haar boek ‘De Zaaiers’ be-
schrijft zij deze periode, vertelt ze over haar ver-

binding met de Plejaden en licht zij een tip van de 
sluier op over de toekomst van de mensheid. 

 

Honderden miljoenen jaren geleden werd het Kris-
tallen Netwerk ingesteld tussen de kosmos en de 

Mens, om een vereniging tot stand te brengen tus-
sen Hemel en Aarde. Dit alles is tot stand gekomen 

om eenheid en een besef van samenhang te be-
werkstelligen, alles georkestreerd door God, ofwel 

de Bron. Wij kunnen onze vrije wil nu inzetten om 

te evolueren in de richting van de hereniging met 
de Bron. Het Al Wat Is. 

 
Mocht je nog niet zover zijn in je ontwikkeling en in 

deze materiële wereld blijven hangen, dan blijf je 

als het ware gevangen in momenten van angst, de-
pressie, chaos, verwarring, of boosheid. Voel je 

echter in jezelf een drang om verder te zoeken en 
te willen weten, zoek je naar meer diepgang en 

https://liaouendag.com/
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rust in je leven, dan kom je vanzelf op het pad van 

de waarheid. Het is te vergelijken met zaad dat in 
de donkere aarde ligt te wachten en tot leven komt 

door een impuls van de zonnekracht. 

 
In onze Westerse wereld heeft Albert Einstein al 

voorzien dat de religie van de toekomst een kos-
mische religie zou zijn. Spiritualiteit is de verbin-

dende factor tussen de vele religies. De nieuwe 

geloofsbeleving is een spirituele ervaring, geacti-
veerd door kosmische impulsen. De spirituele ver-

binding van de individuele mens met het godsbe-
wustzijn is niet een vaag begrip maar een teken 

van verbondenheid. 
Carl Gustav Jung schrijft hierover in zijn boek ‘Het 
Geheim van de Gouden Bloem’. Hierin beschrijft hij 

dat in het Westen de droomwereld en het werken 
aan je innerlijke schaduwen van belang zijn. Het is 

het volgen van het Licht. Ieder mens ervaart dit 
Licht en voelt een innerlijke stem. Dit is een kom-

pas. De wijsgeer Lao Tse schrijft hierover in ‘Het 
Zoeken naar De Weg’. Het zou niet moeilijk hoeven 
zijn. Eigenlijk hoeven we alleen maar onszelf te 

zijn. 
 
‘Ken Uzelf’ 
In het oude Griekenland stond de tempel van 

Apollo. Deze gevleugelde woorden waren boven 

de ingang te lezen. Dit was een lijfspreuk van So-
crates die zei: “Leren is jezelf iets herinneren”. En 

in de Bijbel staat: “Klopt, en er zal u worden open 
gedaan”. 

Het is een zaak van de juiste voorwaarden schep-

pen en de juiste condities om de antwoorden te 
kunnen ontvangen. Deze wijsheden waren niet van 

Socrates zelf, maar hij had ze geërfd van de Oude 
Egyptenaren. De Oude Egyptenaren op hun beurt 

hebben deze wijsheden, zoals gevat in “De Ge-
heime Leer”, doorgekregen van hogere ingewijden 

uit Atlantis die na de ondergang van hun leefge-

bied hun toevlucht zochten in o.m. Egypte. Deze 
oude wijsheden verbinden ons met hogere vormen 

van bewustzijn, vormen van eenheidsbewustzijn. 
Allemaal een deel van de Ene Bron. Ons ware au-

thentieke Zelf is een deel van het Bronbewustzijn. 

 
De (nog onbewuste) mensheid kan wel vergeleken 

worden als gevangenen in een matrix. In de woor-
den van Plato zijn wij gevangen in een grot en zien 

wij schaduwfiguren waarvan wij denken dat dat de 
hogere wereld is, maar dat zijn de schaduwen die 

geworpen worden door de mensen in de echte we-

reld. Eenzelfde beeld van wat nu de matrix wordt 
genoemd, werd in het verhaal van Alice in Wonder-

land verbeeld door het konijnenhol waarin Alice 
probeerde de waarheid te gaan zoeken. 

 

De laatste jaren komen steeds meer mensen tot 
het besef dat er iets mis is op deze planeet. Er 

heerst het besef dat we in een wereld leven die 
fake is en niet de werkelijkheid weerspiegelt. Le-

ven is meer een soort van overleven. We moeten 

gaan proberen de matrix te doorzien en open te 

breken en het innerlijk weten te gaan aanboren 
binnenin onszelf. Het bevrijden van de mens is in 

feite het bevrijden van ons eigen bewustzijn. Nu is 

het de clou ons te laten leiden door Licht en Liefde, 
ons te laten leiden door positieve impulsen en 

ruimte te scheppen voor de hogere dimensies. Dit 
in tegenstelling tot jezelf overgeven aan angst, ne-

gatieve emoties en andere beperkingen waarbij 

we ons bewustzijn inperken en vernauwen tot een 
soort van tunnelvisie. Zo blijkt maar weer: angst is 

een slechte raadgever. Het maakt onze wereld 
klein. Maakt ons als mens klein en afhankelijk. 

 
Door de keuze ons te laten leiden door Liefde en 

Licht worden er extra dimensies aan ons bewust-

zijn toegevoegd. Wij zien nu nog maar een beperkt 
deel van de werkelijkheid gezien het feit dat wij 

nog geen 20% van ons DNA gebruiken. In de verre 
oudheid was er veel meer ruimte voor hogere di-

mensies. 

De Hunebedbouwers en andere oude volkeren 
leefden in een wereld van mythen en magische ge-

beurtenissen, er was ruimte voor het geloof in 
feeën en natuurwezens en er was een directe in-

teractie met hogere dimensies. 
Toen kwam er een tijdperk waarin de mensheid 

door de machthebbers en de Kerk werd onder-

drukt, in hokjes geperst en alleen kon functioneren 
als kleine radertjes in een groter geheel. De mate-

rialistische wetenschap maakte korte metten met 
het oude volksgeloof en vormde met de kerk en de 

machthebbers een keurslijf om het volk in het ga-

reel te houden. Alle persoonlijke initiatieven wer-
den platgewalst en er was geen ruimte voor zelf-

ontplooiing. Deze houding heeft voor veel trauma’s 
gezorgd, die soms al generaties lang families in 

een wurggreep houden. 
De verbinding met God werd afgekapt en priesters 

werden aangesteld als doorgeefluik en bemidde-

laar richting God. Ook met de bedoeling de indivi-
duele gedachten van de mensen te controleren en 

iedereen in een mal te persen, goedgekeurd door 
de kerk. Normale menselijke gevoelens werden 

onderdrukt, de mensen zouden een slaaf zijn van 

vleselijke lusten; deze gevoelens werden ingebla-
zen door de duivel en zouden via de slang in het 

paradijs aan Eva zijn doorgegeven. De focus lag 
sinds de Renaissance op het mannelijk intellect en 

de Westerse wetenschappen raakten in de ban 
van meten en tellen, alleen kijken naar uiterlijke 

kenmerken, een materialistisch wereldbeeld. Ge-

voelens en emoties tellen niet mee, zijn niet van be-
lang, staan alleen maar in de weg. Een totalitair we-

reldbeeld. Star en eenzijdig. Er is geen ruimte voor 
hogere gevoelens. God is weggeredeneerd. 

Het wereldbeeld in die tijd was dan ook: “Alles is 

toeval, jij stelt niets voor, jij bent niets, een stofje in 
het heelal”. Deze schizofrene houding in de maat-

schappij begint nu eindelijk af te brokkelen. Het is 
nu een uitdaging om uit te breken, om ons heen te 

kijken en vragen te stellen. En om aan onszelf te 
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werken, de schaduwen aanpakken, trauma’s ver-

werken en issues aan te pakken die vaak nog uit 
vroegere levens stammen. Trauma’s die vaak zijn 

veroorzaakt door de starre houding van de kerk. 

Maar wellicht is het de bedoeling dat wij nu worden 
uitgedaagd om te gaan graven, om verder te zoe-

ken en antwoorden te vinden. Om zo op weg te 
gaan naar een wereld van vrede. 

 

Het oorspronkelijke doel van de Westerse weten-
schap was om de wereld met al haar verschijnse-

len te leren kennen en zo gunstige situaties te 
scheppen voor het leven van de mensen. De voor-

uitgang in de wetenschap heeft zeker positieve ef-
fecten gehad in ons leven, maar op een gegeven 

moment is men erin doorgeslagen. In de gedach-

tewereld in het Oosten daarentegen hebben de 
wetenschappers en filosofen heel andere keuzes 

gemaakt. Zij hebben een beweging naar binnen 
gemaakt om zo levensvragen te gaan onder-

zoeken. Wat hebben wij nodig voor een vreedzaam 

leven? Wat kunnen en moeten wij binnenin onszelf 
ontdekken en ontwikkelen om een vreedzaam en 

harmonieus leven te kunnen leiden? 
 

Nu is het de kunst een balans te vinden in deze 
tegengestelde stromingen om ze te kunnen vereni-

gen. Het lijkt op het vinden van een evenwicht tus-

sen de linker- en de rechterhersenhelft, of een ba-
lans tussen het werken vanuit je hoofd en het luis-

teren naar je buikgevoel. 
 

Wij allemaal zijn tijd- en ruimtereizigers. Tijd als zo-

danig bestaat niet en is een aardse uitvinding. Al-
les is het Nu. Tijd kun je je voorstellen als een film-

rolletje, je leven wordt in losse plaatjes opgedeeld, 
je ziet duidelijk wat er in het verleden is gebeurd, 

je ziet het plaatje van waar je nu bent, en de toe-
komst ontvouwt zich langzaam als je het filmrolletje 

verder afrolt. Ben je je hiervan bewust dan ben je 

in staat je eigen pad te bewandelen en kunnen er 
wonderbaarlijke dingen gebeuren. Neurologische 

systemen ontvouwen zich en bruggen worden her-
steld. Je oorspronkelijke bronbewustzijn begint 

zich te ontvouwen en geleidelijk daagt het besef 

dat je weet wat je komt doen op deze aarde. 
 

Ilse werd naar de Azoren toegetrokken. Een stukje 
berglandschap als een van de overblijfselen van 

Atlantis. Het was geen toeval dat ze daar terecht-
kwam. Ze werd geleid door haar hogere bewust-

zijn en geleid door de Stralenden, die haar al haar 

hele leven begeleiden, om op de Azoren de ener-
gieën in zich op te nemen van de oorspronkelijke 

aarde, die daar nog te voelen zijn. 
 

De mens kan zich hier op afstemmen omdat wij in-

wendig onze eigen bibliotheek hebben, alles wat 
wij ooit hebben meegemaakt, is daar opgeslagen. 

Alleen toegedekt door programma’s en conditio-
neringen vanuit de maatschappij om vooral binnen 

het plaatje te passen en niet op te vallen. Wij 

krijgen nu tools, herontdekken wat wij allemaal ooit 

wisten om uit te breken uit de matrix. Soms zijn er 
triggers die ons aan het denken zetten. Het be-

roemde schilderij van de Mona Lisa bevat aanwij-

zingen in bijvoorbeeld de vele waterloopjes die 
erin  zijn geschilderd, water stelt het gevoel voor. 

De dammetjes tussen de waterloopjes zijn portalen 
naar hogere, subtiele dimensies. Leonardo da 

Vinci was zijn tijd ver vooruit en wilde via symbolen 

flintertjes van die hogere kennis doorgeven. Het 
symbool van water is van groot belang. We zijn nu 

niet voor niets in het Waterman tijdperk aangeland. 
Onze planeet bestaat voor meer dan 70% uit water. 

Ons lichaam ook trouwens. 
We kennen allemaal het werk van dr. Masaru 

Emoto met zijn waterexperiment. Water in een glas 

werd overstelpt met gevoelens van liefde. De wa-
terkristallen werden vervolgens gefotografeerd en 

vertoonden harmonieuze, evenwichtige struc-
turen. Werd het water echter blootgesteld aan ge-

voelens van haat dan waren de waterkristallen 

chaotisch en warrig. 
Water heeft een geheugen en is een informatiedra-

ger. Als wij als mensen nu voortdurend in een staat 
van vrede en liefde zouden leven, zou de wereld 

er veel beter voorstaan. Er zijn natuurlijk instituties 
en instanties die daar geen belang bij hebben, ook 

buitenaardse levensvormen, die gebaat zijn bij 

chaos en oorlog en geld verdienen over de ruggen 
van de mensen. Wij zijn ons er nog steeds niet van 

bewust dat onze eigen positieve, innerlijke inten-
ties invloed hebben op de buitenwereld en we ge-

ven nog steeds macht weg aan de mensen ‘die het 

wel zullen weten’, meer uit een soort van gemak-
zucht en een houding van ‘zo is het altijd al ge-

weest’. 
Nu worden wij de laatste tijd gebombardeerd door 

het Licht en door Lichtcodes, getuige de vele zon-
nevlammen. Onze ogen moeten geleidelijk weer 

wennen aan meer licht. Toen wij eonen geleden op 

deze aarde incarneerden, moesten onze ogen 
wennen aan het duister en nu gaat de weg totaal 

de andere kant op. Wij zijn natuurlijk niet alleen wa-
terwezens maar zeker ook Bron- en Lichtwezens, 

vanuit onze oorsprong. Voor de nieuwe mensen op 

de nieuwe aarde geldt niet meer: “Jij bent niets”, 
maar: “Jij bent alles”. Het multiversum zit ook bin-

nenin ons, wij zijn er een integraal deel van. Wij 
staan nu op een kantelpunt in de geschiedenis 

waar er allerlei nieuwe en herontdekte eigen-
schappen in beeld komen die ons kunnen helpen 

in onze ontwikkeling. 

Het Vissentijdperk spoelt nu weg, wordt weggego-
ten uit de kruik van de Waterman, samen met al 

onze beperkende overtuigingen. Oude, vastge-
roeste drama’s of zelfs trauma’s komen voort uit 

catastrofes die al generaties eerder hebben 

plaatsgevonden en nooit goed zijn verwerkt. Die 
processen worden nu doorbroken. We worden 

door het Licht en de eigenschappen van de Water-
man gevuld om ons nieuwe ik te ontdekken, om 

nieuwe energieën op te doen die ons werkelijk 
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voeden en om ruimte te geven aan positieve en 

constructieve eigenschappen. 
De Lichtcodes geven een signaal aan de mens-

heid om te gaan ascenderen. Een signaal dat al is 

afgesproken in oeroude tijden. Er is een enorme 
transformatie ingezet. Het is zaak om geen energie 

meer te geven aan patronen die ons blokkeren, 
maar energie te geven aan alles wat goed is voor 

ons, wat ons voedt. Onze verbinding met de Bron 

te laten spreken. Verder is het zaak om onder-
drukte zaken te benoemen, oude mythen en verha-

len, volksvertellingen en het bestaan van natuur-
wezens, waar toch een kern van waarheid in zit, 

boven water te krijgen; meer op je gevoel te ver-
trouwen en niet alles wat jij niet kan verklaren af-

doen als onzin. Ook de huidige getuigenissen van 

buitenzintuiglijke waarneming, contact met buiten-
aardsen of BDE’s niet afdoen als zijnde verhalen 

van fantasten, maar er open voor staan. 
 

Ilse vertelt hoe ze samen met lotgenoten de nog 

jonge aarde verkende, zo’n 150 miljoen jaar gele-
den, en keek of deze geschikt is voor bewoning. 

Een indrukwekkende belevenis voor haar en voor 
de luisteraar! Wat haar opvalt, is dat er een spel 

gaande is tussen Licht en Donker, positieve en 
duistere krachten. Ilse ziet dit niet per se als een 

strijd, maar als een zoeken naar balans als deel 

van het grotere kosmische plan. Het is ook het dui-
ken in diepere dimensies om daar de processen te 

onderzoeken, aan den lijve te ervaren en daardoor 
te groeien naar hogere dimensies en een breder 

bewustzijn. Ook vertelt zij dat ze zichzelf ziet als 

een bol van licht en ergens in een boom woont in 
Madagaskar. Via intuïtie heeft zij contact met de 

mensen die er wonen. Ze voelt dat er ergens ver 
weg in het oosten spelletjes worden gespeeld door 

aliëns op het gebied van DNA-implantaten. Zij 
volgt dan een godin, een stralende positieve ener-

gie, meer dan levensgroot, die voor haar uit gaat 

en samen lopen zij over de golven van de zee. 
In de sluiers van het verre verleden duiken verha-

len op van primitieve volksstammen, verhalen over 
mensapen en een groeiproces, dat vaak gepaard 

gaat met grote stappen: Is er een heel geleidelijke 

ontwikkeling zoals in de survival of the fittest? Of 
moeten we toch de kleitabletten uit Mesopotamië 

beter bestuderen en ervan uitgaan dat buitenaard-
sen zich met de ontwikkeling van de mens hebben 

bemoeid. Denk bijvoorbeeld aan de Anunnaki en 
andere galactische wezens die ingrepen hebben 

gedaan in ons DNA. Natuurlijk zijn wij starseeds, 

wij als mens hebben ook in andere sterrenstelsels 
geleefd, er zit buitenaards DNA in onszelf opgeslo-

ten. Alleen deze herinneringen zijn gewist. Een en-
keling krijgt zo nu en dan glimpen te zien van onze 

vroegste geschiedenis. Ilse is er een levend voor-

beeld van, en ook Christina von Dreien, een 

Zwitserse, die al heel jong als kind dingen wist over 

haar buitenaardse levens. 
 
Ons (buiten)aards examen 
Dit zegt Ilse erover op haar website: “De zware 
processen waar wij momenteel collectief en indivi-

dueel doorheen gaan, fungeren als een soort (bui-
ten-)aards examen. Een schitterende, hoopvolle 

toekomst ligt binnen ieders handbereik wanneer 

we ons niet langer om de tuin laten leiden door al-
lerhande angst- en doemscenario’s die ons onop-

houdelijk worden voorgehouden. Wanneer we in 
onze eigen soevereine kracht gaan staan en onze 

wonden en trauma’s helen, verbinden we ons weer 
liefdevol met alle delen van ons Hogere Zelf, die 

op andere plaatsen, in andere delen van de kos-

mos, hun eigen ervaringen hebben opgedaan”. 
 

De Ouden, de Wijze Meesters, de Stralenden, waar 
Ilse (en anderen) het steeds over heeft, zijn de Go-

den die het heelal en de aarde besturen. Met als 

top van de piramide de Schepper van Alles. 
 

Hoe werkt je geheugen? 
Je geheugen is als het ware opgeslagen in een 

soort lichtcodes in je DNA, het is jouw levensbibli-
otheek. Het is jouw boek over jouw leven(s) die lig-

gen opgeslagen in de Akasha-kronieken. Je kunt 

je geheugen trainen met ademwerk, ademhalings-
oefeningen, om meer in het hier en nu te zijn en je 

bewust te worden wat er binnenin jou leeft en waar 
je je aandacht op richt. Laat je niet afleiden door 

triviale zaken. Ook kan je via ademwerk proberen 

te achterhalen wat je hebt gedroomd en of er hier 
een verborgen boodschap in zit. Via het ademha-

len en momenten van rust en diepe ontspanning 
kun je je bewust worden van evt. buitenzintuiglijke, 

out-of-the-body ervaringen, en je kunt via je rug-
gengraat je energie laten stromen, een Kundalini 

energie, als een soort trap naar de hemel; vanuit 

het hier en nu naar boven en naar buiten. In vroe-
gere tijden was dit alleen voor uitverkorenen die 

een strenge inwijding moesten ondergaan. 
 
Wat gebeurt er aan het eind van je leven? 

Ga af op je gevoel als je overgaat naar een andere 
dimensie. Wees niet bang, volg je gevoel en blijf 

een energie gevuld met Liefde. 
 

De website van Ilse Wanten: www.ilsewanten.com 
Boeken: ‘Ziel in Zicht’, ’Lieve Hemel’, ‘Ons (bui-

ten)aards examen’, ‘Isle Of The Sky’. 

Samen met haar partner en filmmaker Thomas 
Ceulemans werkt zij aan een documentaire over 

Amy (Angel) een meisje van 8 jaar, dat bijzondere 
ervaringen heeft. 

 

Mayke 
 

 

 

https://www.ilsewanten.com/
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Programma Stichting Innerlijk Besef 2024 
Avondlezingen: Woensdag 19:30 – 22.15 uur. In Zalencentrum Hingstman, Hoofdstraat 18, Zeijen. 

Entree: € 15, en voor donateurs € 12. Deze prijzen zijn inclusief 2 maal koffie of thee. 

Datum Spreker Thema 

13 november Lia Ouendag Relaties. 

11 december Hans Hesselink Frequentie-geneeskunde. 

Info:  tel. 0592-656610 

Website: https://innerlijk-besef.nl/ E-mail: Via het contactformulier op de website. 

 

NB: Deze Nieuwsbrief en eerder verschenen Nieuwsbrieven vanaf 2019 staan in kleur en met klikbare 
linkjes op onze website https://innerlijk-besef.nl/nieuwsbrief/. U vindt ze door onder het aanmeldformulier 
naar beneden te scrollen. 

https://innerlijk-besef.nl/
https://innerlijk-besef.nl/nieuwsbrief/

